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NCF Region Øst
Protokoll fra Styremøte 6/2024 - Styremøte NCF Region Øst

Sted: c/o Stig Erik Fjærli, Sykehusveien 6C, 1346 Gjettum

Dato: 17. juni 2024, 18:00

Deltakere: Stig Fjærli (styrets leder), Asgeir Mamen (styrets nestleder og styresekretær), Atle Stubberud
(styremedlem), Götz Henriette (styremedlem), Kurt Tryaire Haugen (styremedlem) og Kristine
Skeie (styremedlem)

Deltok ikke: Celine Madeleine Braaten (styremedlem), Eystein Westgaard (styremedlem), Samir Tawfiq
(styremedlem) og Lise Burud Smestad (varamedlem)

Møteleder: Stig Fjærli

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et

digitalt møte.

1. Agendapunkt uten tittel

Agenda godkjent

2. Godkjenning av innkalling og agenda

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon ble lagt frem for godkjenning.

Det ble fattet følgende vedtak:

Innkalling og agenda til styremøtet godkjennes.

3. Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte

Protokoll fra forrige styremøte ble gjennomgått og godkjent etter en kort diskusjon.

Det ble fattet følgende vedtak:

Protokoll fra forrige styremøte godkjennes.

4. Økonomi- og likviditetsrapportering

Kurt rapporterte. Økonomien er god, fremdeles er det noe klubber som ikke har betalt kontingent. Kostnader i
henhold til budsjett. Noen inntakter venter vi på (OIK og AIK, Color line).
 Styret tok informasjon som ble gitt til orientering.

5. Revisjon av pågående og fullførte prosjekter

Kurt presenterte en løsning for etablering og gjennomføring av prosjekter. Kurt og Atle jobber frem en rutine for
etablering og gjennomføring av prosjekter til neste styremøte i august.

Rutinen skal danne grunnlag for revisjon av fremtidige prosjekter.

6. Søknader

SK Rye Sykkel har sendt inn en søknad om støtte til tre utfor/downhill syklister

Det ble fattet følgende vedtak:
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Regionen støtter primært ikke enkeltryttere. Tiltaket er spennende, men vi ønsker at det etableres regionslag
i World Cup, som da er søknadsberettiget. Stig sender et svar til Rye, der Rye oppfordres til å lage en
søknad som favner utøvere fra flere klubber.

7. Rutiner utlegg

Det ble fattet følgende vedtak:

Søknad sendes som en PDF fil til styrets kontakt i styret.

8. Landeveiscup

Utsettes, da Samir ikke deltok. Ale ritt går som planlagt.

9. Eventuelt

Kurt redegjorde om Huken prosjektet. Lite interesse for prosjektet blant klubber nær Huken. Ser ut til å være lite
aktivitet på prosjektet. Viktig å få engasjement på klubbplan til å drive dette prosjektet. Kurt, Kristine og Atle ser
på hvordan anleggsoppgaven til regionen kan føres videre. Til neste styremøte i august.

Neste styremøte 12.8.

Det var enstemmighet i alle avstemningene.

* * * * *

17. juni 2024

Stig Fjærli

63492e1ab61b9e5cb467fd48

Asgeir Mamen

63492e41ed016c5cf207c63d

Atle Stubberud

65c7a9778b2883e856f80b94

Götz Henriette

65c7a9b2722ec2e81b1458d7

Stig  Fjærli

2024-08-26 15:48 UTC

63492e1ab61b9e5cb467fd48

Asgeir Mamen

2024-08-19 04:04 UTC

63492e41ed016c5cf207c63d

Atle  Stubberud

2024-08-21 14:22 UTC

65c7a9778b2883e856f80b94

Götz Henriette

2024-08-18 20:18 UTC

65c7a9b2722ec2e81b1458d7
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Kurt Tryaire Haugen

63492ebfed016c5cf207c901

Kristine Skeie

63fd10abdb65840cd730e445

Kurt Tryaire Haugen

2024-08-21 10:52 UTC

63492ebfed016c5cf207c901

Kristine Skeie

2024-08-26 03:33 UTC

63fd10abdb65840cd730e445


